

PRESS RELEASE ONE NIGHT ONLY



**Musicians of the World Symphony Orchestra presents**

***Irish Eyes – The St- Patrick Symphonic Experience of the Year***

**Joseph Milo, conductor**

**Saturday March 21, 2015 at the Rialto Theater at 7:30pm**

**MONTREAL, March 21, 2015 – The Musicians of the World Symphony Orchestra (MWSO), under the conductorship of Joseph Milo, is pleased to present their concert entitled, “Irish Eyes”**

An evening of traditional Irish songs, with the beautiful & talented **Brigitte O’Halloran**, and tenor & musician, **Sean O’Brien**; the **Bernadette Short School of Irish Dancing** (Lord of the Dance), as well as **renowned Irish fiddler Kate Bevan-Baker**.

Come celebrate an unforgettable evening of traditional Irish music from Ireland & Canada. It will include beloved ballads such as **Too ra loo ra loo ral, Danny Boy, Galway Bay and the duo doing, You Raise Me Up**, famous drinking songs, our fiddler and young dancers; an unforgettable experience with the Musicians of the World & the wonderful environment of the Rialto Theater. For further information please visit: [www.musiciansoftheworld.ca](http://www.musiciansoftheworld.ca)

**Rialto Theater, 5723 Parc Avenue**, Tickets: \$30 & \$25; students and seniors:\$20. Group rates available. Tickets can be purchased from the Orchestra office: [514 484-7428](tel:514-484-7428), at the Rialto Theater; 514-770-7773; or at TicketPro; [514-790-1111](tel:514-790-1111)

**If you would like to interview Conductor Joseph Milo, Executive Director Lucy Ravinsky or any other orchestra member**-Contact: Lucy Ravinsky, [514 484-7428](tel:5144847428), cell [514-865-4018](tel:5148654018), [osmm.mwso@gmail.com](mailto:osmm.mwso@gmail.com) (or just hit 'reply' to this press release.)

---

Cet événement aura lieu le 21 mars 2015 au **théâtre Rialto a 19:30h**(5723 avenue du Parc), mettant en vedette une chanteuse irlandaise-canadienne en pleine émergence, d'un talent remarquable pour l'interprétation de chansons traditionnelles, **Brigitte O'Halloran** et le multi-instrumentiste **Sean O'Brien**; ainsi que de danseurs irlandais originaires de Dublin, les célèbres danseurs de la **Bernadette Short School of Irish Dancing** et une interprète reconnue du violon irlandais (fiddler) **Kate Bevan-Baker**.

Le but de ce concert est de créer une célébration inoubliable de la culture irlandaise à Montréal, avec un programme de musique traditionnelle irlandaise de l'Irlande et du Canada. . Il comprendra les grandes ballades comme la berceuse irlandaise *Too ra loo ra loo ral*, *Danny Boy*, *Galway Bay*, des duos tels que *You Raise me up*, les célèbres chansons à boire pour ténor irlandais, le violon irlandais palpitant et la danse, le tout enveloppé par la puissance d'un orchestre symphonique complet composé des Musiciens du monde.